
MTR商場優惠卡持有人及 以下機構員工:
MTR Malls Privilege Card Holders and the following organizations:

A. 港鐵公司 
     MTR Corporation
B. 恒生銀行 
     Hang Seng Bank
C. 香港迪士尼樂園  
     Hong Kong Disneyland
D. 香港紫荊書院
    HONG KONG BLUEBELL  COLLEGE
E. 香港大學專業進修學院  
     HKU SPACE  
F. 香港中華基督教青年會 
     Chinese YMCA of Hong Kong
G. 馬士基集團香港有限公司 
     Maersk Hong Kong Limited

H. 其士集團  
   Chevalier Group
I. 電訊盈科 
    PCCW
J. 中國建設銀行 (亞洲) 
     China Construction Bank(Asia)
K. 港鐵學院
     MTR Academy
L. 新家園協會
    NEW HOME ASSOCIATION
M. MTR分會員
     MTR Points Members

共同條款細則:
Generic Terms & Conditions:

此優惠只適用於德福廣場商店
 This offer can be used at Telford Plaza shop only
此優惠不得兌換現金、現金券或其他貨品及不設退款
 This offer cannot be exchanged for cash, gift or cash vouchers or other merchandise and is non-refundable 
此優惠不可與其他優惠項目同時使用 
This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers /coupons
購物前請出示有效職員証/優惠卡/學生証/會員証，方可享有以上優惠，影印本無效 
Please present the valid staff card / privilege card / student card / membership card before payment, photocopy is not acceptable
參與商戶有權更改其所提供優惠的使用條款及細則而不作另行通知
 Participating merchants reserve the right to change the Terms and Conditions without prior notice
如有任何爭議，參與商戶保留行使此優惠之最終決定權 
In case of any dispute, the matters are subjected to the final decision of the Participating merchants

Categories Shop No. Shop Name 優惠詳情及特定條款及細則   Offer Details & T&C

Watch & Jewellery G7 City Chain

1. 購買88折或以上之正價手錶可額外享有95折優惠。
2. 購買折後滿$1,000的Solvil et Titus或CYMA手錶，可享額外$100折扣優惠。
3. 購買折後滿$1,000的Casio或Seiko手錶，可享額外$50折扣優惠。 

-  不可與其他優惠同時使用
- 只適用於牌價HK$1000-HK$15,999之指定手錶
- 不適用於智能手錶、換購手錶、限量版手錶及其他指定手錶
- 如有任何爭議，時間廊保留行使此優惠之最終決定權

1. Extra 5% off on regular priced watches discounted at a rate of 12% or less.
2. Extra $100 discount upon net price $1000 Solvil et Titus or CYMA watches.
3. Extra $50 discount upon net price $1000 Casio or Seiko watches.

- This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/offers/coupons
- This offer is only applicable to selected watches with a price of HK$1000-HK$15,999 
- This offer is not applicable to smart watches, redemption watches, limited edition watches and other selected watches
- In case of any dispute, the matters are subjected to the final decision of City Chain Company Limited

Watch & Jewellery G9 Les Nereides
選購正價貨品兩件或以上可享九折優惠

-不可以與其他優惠同時使用

Purchase 2 pcs or above regular priced items can get 10% OFF

-Cannot be used in conjunction with other offers

Fashion G14 Triumph
正價貨品9折

Enjoy 10% off upon purchase of regular priced items

Fashion G15 Her own words

正價貨品享有95折優惠

-不適用於口罩產品、公價產品及減價產品
-不可與其他優惠同時使用

5% discount* on regular-priced items

-Offer is not applicable to face masks, fixed-priced items and discounted items.
-Offer cannot be used in conjunction with other promotions.

Electronics & Telecommunications G20-22 & G42/44 BROADWAY

購買正價貨品滿HK$2,000，即享HK$100減免優惠

- 此優惠只限於指定正價貨品(指定電視影音產品/大型家電/小型家電/家廚
及個人護理產品)。
- 此優惠只限於百老匯會員使用。

HK$100 of upon spending of HK$2,000 on regular-priced item

- This offer is only applicable for designated regular-priced item (TV & Sound Bar/ Large & Small Home Appliance/ Home Dinning/ Personal 
Care product).
- This Offer is only available to Broadway member.

Cafes & Fast Food G20A Italian Tomato

預訂原個蛋糕(21cm/15cm)享95折優惠

- 優惠不適用於節日蛋糕及推廣蛋糕。
- 每次優惠只可享用㇐次及不可與任何優惠券、現金券、禮券或其他優惠
同時使用。  

5% discount on pre-order any whole cake (15cm or 21cm) 

- This offer is not applicable to festive cakes and promotional cakes. 
- The offer can be used once only and cannot be used in conjunction with any other coupons, cash coupons, gift vouchers or other promotional 
offers.

Electronics & Telecommunications G23-24 Chung Yuen Electrical
購買單㇐正價貨品滿HK$2,000，即減HK$100。

- 不適用於指定品牌、公價及特價產品。  

Enjoy HK$100 discount upon purchase over HK$2,000 on single regular-priced products.

- Not applicable to designated brand, fixed-priced and discounted products.

Shoes & Bags G26 STACCATO

正價貨品9折

- 優惠不可以與任何折扣優惠或現金券同時使用
- 優惠不適用於皮鞋護理產品

10% off on regular-priced items

- Offer cannot be used in conjunction with other promotional privileges or coupon.
- Offer is not applicable to leather shoes care items.

Fashion G29 Joy & Peace

正價貨品9折及減價貨品95折

- 優惠不可與VIP會員優惠或其他優惠同時使用。
- 優惠不適用於聯乘系列、公價貨品、指定貨品及皮鞋護理用品。 

10% off on regular-priced items and 5% off on sales items 

- Offer cannot be used in conjunction with VIP offers and others promotion. 
- Offer cannot be used in conjunction with crossover collection, fixed-priced, selected items and leather shoes care items. 

德福廣場商戶團體消費優惠計劃 (二零二四年㇐月㇐日至十二月三十㇐日)
Telford Plaza Special offer for Privilege Program (1 Jan - 31 Dec 2024)     

** 請於享用優惠前出示有效證明文件　
Please present a valid privilege card before enjoying the offers
* 我們提供以下優惠予以下團體及持卡人
We offer special shopping privilege to the folowing orgainzations and card holders:                     
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共同條款細則:
Generic Terms & Conditions:

此優惠只適用於德福廣場商店
 This offer can be used at Telford Plaza shop only
此優惠不得兌換現金、現金券或其他貨品及不設退款
 This offer cannot be exchanged for cash, gift or cash vouchers or other merchandise and is non-refundable 
此優惠不可與其他優惠項目同時使用 
This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers /coupons
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德福廣場商戶團體消費優惠計劃 (二零二四年㇐月㇐日至十二月三十㇐日)
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** 請於享用優惠前出示有效證明文件　
Please present a valid privilege card before enjoying the offers
* 我們提供以下優惠予以下團體及持卡人
We offer special shopping privilege to the folowing orgainzations and card holders:                     

Beauty (S) G36 SASA

消費滿淨價港幣HK$380或以上，享95折優惠

1.此優惠不適用於購買個別產品、會員獨家優惠產品、會員生日㇐次性9折、禮券、
聯合推廣換購產品及部分每周精選產品等。詳情請向莎莎店員查詢。
2. 
此優惠不可與莎莎貴賓卡、其他現金券、其他信用卡額外折扣、折扣優惠券或其他
推廣優惠同時使用。
3. 香港「莎莎」客戶服務熱線(852)2505-5023(辦公時間內)。
4. 如有任何問題，莎莎化粧品有限公司有權修改以上條款及細則
而無需另外通知。
5. 如有任何爭議，莎莎化粧品有限公司保留最終決定權。

Enjoy 5% off upon purchasing HK$380 or above.

1. This offer is not applicable for designated products, members' preferential products, one-time 10% off on members' birthdays, gift coupon 
joint promotion and redemption products & some weekly selected products. For details, please contact Sasa instore staff.
2. This offer cannot be used in conjunction with Sasa VIP Card, other cash coupons, additional discounts on other credit cards, discount 
coupons or other promotional offers.
3. Hong Kong Sasa Customer Service Hotline (852) 2505-5023 (within office hour).
4. SaSa Cosmetics Company Limited reserves the right to amend the above terms and conditions at any time without prior notice.
5. In case of dispute, SaSa Cosmetics Company Limited reserve the right of final decision.

Fashion G37 Wacoal

購買正價貨品滿$680 即可減$50 

1) 憑出示有效職員証/優惠卡/學生証/會員証，方可享有以上優惠。
2) 單㇐發票只可行使㇐次優惠。
3) 不適用於減價貨品，亦不可與其他優惠同時使用 (生日禮券除外)。

Purchase of regular priced item upon HK$680 or above, can get HK$50 off 

1) Please present the valid staff card / privilege card / student card / membership card before payment.
2) Single sales memo can only use the offer once.
3) The offer is not applicable to discounted items, and cannot be used in conjunction with other promotions (except Birthday Coupon).

Fashion G38 LEONA
LEONA正價貨品9折

-不可與其他優惠使用

10% off for LEONA regular- priced

-This offer cannot be conjunction with any other promotions.

Electronics & Telecommunications G39 OTO

購買OTO產品即可享額外95折優惠。

-優惠不能與其他推廣優惠同時使用。
-優惠只適用於OTO之德福專門店。
-優惠不適用於購買陳列貨品，配件，繳付維修及零件費、運費及其他服務費用。
-優惠不可退還款項或兌換現金。
-如有任何爭議，OTO保留㇐切最終決定權，並有權更改以上之條款。

Purchase OTO products to enjoy extra 5% off discount. 

- Offer cannot be used in conjunction with other promotional offers.
- Offer is only applicable to OTO Telford Plaza Showroom.
- Offer is not applicable to the purchase of display items, accessories, pay for maintenance and repair and spare part costs, shipping /delivery 
costs and other service charges.
- Offer is neither refundable nor exchangeable for cash.
- In case of dispute, OTO reserves the right to make the final decision. OTO reserves the right, at any time without prior notice, to change the 
above terms and conditions.

Electronics & Telecommunications G55 Wilson Communications
消費滿$2,000可享$100折扣優惠

- 不適用於購買Apple產品、衛訊現金券及分期付款

Enjoy an instant discount of HK$100 upon purchase of HK$2,000 or above

- Not applicable to the purchase of Apple product, Wilson cash coupon and instalment payment

Electronics & Telecommunications G56-57 Samsung
消費滿$2,000可享$100折扣優惠

- 不適用於購買衛訊現金券及分期付款

Enjoy an instant discount of HK$100 upon purchase of HK$2,000 or above

- Not applicable to the purchase of Wilson cash coupon and instalment payment

Beauty (S) G66 Tokyo Lifestyle

正價貨品95折優惠

- 優惠不能與其他優惠同時使用。
 -Be@rbrick 產品不適用於此優惠。
 -使用此優惠不能累積TOKYO LIFESTYLE 會員積分。
 -如有任何爭議，TOKYO LIFESTYLE LIMITED保留最終決定權。 

5% Discount on regular price items.

- This offer cannot not be conjunction with any other promotions.
- This offer is not applicable to Be@rbrick products.
- Cannot be accumulate木 TOKYO LIFESTYLE member points by using this offer. 
- In case of any disputes, TOKYO LIFESTYLE LIMITED reserves right of final decision. 
  

Fashion G70 No Brand No Name 正價商品 9 折優惠 10% discount on regular-priced products

Shoes & Bags G73 RABEANCO
正價貨品85折優惠。

- 此優惠只使用於正價貨品

15% off on regular-priced items

- This offer only can be used on regular-priced items
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MTR Malls Privilege Card Holders and the following organizations:

A. 港鐵公司 
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如有任何爭議，參與商戶保留行使此優惠之最終決定權 
In case of any dispute, the matters are subjected to the final decision of the Participating merchants
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** 請於享用優惠前出示有效證明文件　
Please present a valid privilege card before enjoying the offers
* 我們提供以下優惠予以下團體及持卡人
We offer special shopping privilege to the folowing orgainzations and card holders:                     

Beauty G77 L'OCCITANE

於 L'OCCITANE 專門店或官網購買任何正價產品滿 HK $300 可獲贈迷你潤手霜10 ml 
㇠件

1. 數量有限，送/ 售完即止。
2. 只適用於 L'OCCITANE  德福廣場店。
3. 每位客人只可享用優惠㇠次。
4. 不可與其他優惠同時使用。
5. L'OCCITANE  保留修訂以上條款及細則之權利，恕不另行通知，如有任何
爭議，L'OCCITANE  保留最終決定權。

Get a hand cream 10ml for free upon purchase of regular-priced items over HK$300  in L'OCCITANE boutiques or official website

1. Limited in quantity, while stock lasts.
2. This offer can be used at  L'OCCITANE in Telfor Plaza only.
3. Each customer can enjoy the ioffer once only.
4. Cannot be used in conjunction with other promotional offers.
5.  L'OCCITANE reserves the right to amend the above terms without prior notice.  In case of dispute,  L'OCCITANE reserves the right of final 
decision.

Beauty G78A Panier Des Sens
選購正價貨品兩件或以上可享九折優惠

-不可以與其他優惠同時使用

Purchase 2 pcs or above regular priced items can get 10% OFF

-Cannot be used in conjunction with other offers

Beauty G78B Rituals

購物滿HK$500，即享8折優惠。*

-  有效期至2024年12月31日。不可與其他優惠同時使用。不適用於購買
禮品卡、限量版產品、減價產品及聖誕倒數月曆。

Enjoy 20% discount upon HK$500 spending*

- Valid until 31 December 2024.  Not valid on gift cards, other promotions, limited editions, and Advent Calendars.

Beauty G83 SABON

選購任何產品滿淨額$1000, 並成為SABON VIP新會員, 
可免費額外獲贈兩件裝旅行套裝㇐份 

- 只適用於全新會員

Upon net purchase of $1000 & become SABON new VIP to receive an extra 2 pieces travel kit

- only valid for new join SABON VIP

Watch & Jewellery G84 I-PRIMO

高達85折優惠

1. 折扣不適用於戒台及其他加工費用。
2.只適用於 I-PRIMO 香港店。
3. 不可與其他優惠共同使用。
4.  如有任何爭議，I-PRIMO 保留最終決定權。

Up to 15% Discount on regular priced items.

1. Not applicable to setting on Diamond Ring  & other processing free.
2. Offer  only available at I-PRIMO Hong Kong Stores.
3. Cannot be used in conjunction with other coupon or promotion.
4. In case of any dispute,  I-PRIMO reserves the final decision right.

Confectionary G87 King's Wine Cellar
購買正價紅白汽酒可享九折優惠

-如有任何爭議，本公司將保留最終決定權。

10% off all regular price red, white & sparkling wine

- Should any dispute arise, the decision of King's Wine Cellar Limited shall be final and conclusive.

Fashion G91-92 Giordano
購物淨價滿HK$600減 HK$100

- 不可與其他優惠同時使用

HK$100 discount upon net purchase of HK$600

- This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offer

Electronics & Telecommunications G93-94 New Vision
購買配件可獲九折優惠

- Apple 産品除外

10% discount on accessories

- Offer no applicable to Apple's product

Optical G95 Optical 88

正價貨品9折優惠

 1.必須全數付款，方可享用優惠。
 2.只適用於正價貨品，並不適用於藥水、即棄隱形眼鏡、真金眼鏡、指定品牌眼鏡產
品、特價貨品(包括套餐優惠)或雜項。

 3.不可與其他推廣優惠或折扣同時使用(包括VIP優惠、信用卡折扣及鏡片券)。
 4.不可兌換或找贖現金。
 5.眼鏡88有限公司保留權利隨時暫停、更改或終止優惠及更改其條款及細則，毋須另
行通知。如有任何爭議，眼鏡88有限公司保留最終之決定權。

10% off on regular-priced items

 1.Full payment must be made.
 2.Offer is applicable to regular-priced items except solutions, disposable contact lens, solid gold eyewear, selected eyewear and discounted 

items (including packages) or sundries.
 3.Offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers or discounts (including VIP, Credit Card & Lens Coupon). 
 4.Offer cannot be redeemed or exchanged for cash.
 5.OPTICAL 88 reserves the right to suspend, revise or terminate the above offers and amend the terms and conditions thereof at any time 

without prior notice. In case of any disputes, OPTICAL 88 LTD. reserves the rights for final decision.
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共同條款細則:
Generic Terms & Conditions:

此優惠只適用於德福廣場商店
 This offer can be used at Telford Plaza shop only
此優惠不得兌換現金、現金券或其他貨品及不設退款
 This offer cannot be exchanged for cash, gift or cash vouchers or other merchandise and is non-refundable 
此優惠不可與其他優惠項目同時使用 
This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers /coupons
購物前請出示有效職員証/優惠卡/學生証/會員証，方可享有以上優惠，影印本無效 
Please present the valid staff card / privilege card / student card / membership card before payment, photocopy is not acceptable
參與商戶有權更改其所提供優惠的使用條款及細則而不作另行通知
 Participating merchants reserve the right to change the Terms and Conditions without prior notice
如有任何爭議，參與商戶保留行使此優惠之最終決定權 
In case of any dispute, the matters are subjected to the final decision of the Participating merchants

德福廣場商戶團體消費優惠計劃 (二零二四年㇐月㇐日至十二月三十㇐日)
Telford Plaza Special offer for Privilege Program (1 Jan - 31 Dec 2024)     

** 請於享用優惠前出示有效證明文件　
Please present a valid privilege card before enjoying the offers
* 我們提供以下優惠予以下團體及持卡人
We offer special shopping privilege to the folowing orgainzations and card holders:                     

Watch & Jewellery F3-4 LUKFOOK JEWELLERY

購買鑽石、天然翡翠、寶石、珍珠或 K金首飾，即可獲9.2折優惠
(定價、特價、尊享享、授權、黃金及鐘錶貨品除外)。

1. 此優惠不可與其他優惠同時使用。
2. 如有任何爭議，六福珠寶金行(香港)有限公司保留最終決定權，並有權
随時修改此條款及細則而毋須事先通知

8% discount upon purchase of any Diamond, Natural Fei Cui (Jadeite), Gemstones, Pearl or Karat Gold items (fixed-priced, special-priced, 
privileged-priced, authorised, Gold items and timepieces excluded).

1. The Offer  cannot be used in conjunction with other gift vouchers, promotional offers and discount.
2. In case of any disputes, the decision of Luk Fook Jewellery & Goldsmith (HK) Company Limited shall be finaland Luk Fook Jewellery & 
Goldsmith (HK) Company Limited reserves all rights to amend the stated Terms and Conditions without prior notice. 

Watch & Jewellery F22A Just 925 Accessories 全店9折優惠 10%off

Shoes & Bags F23A FX CREATIONS
購買正價產品享9折; 8折或以上產品享額外9折

- 優惠不適用於寄賣品、限量品及聯乘系列

10% off regular-priced items; Additional 10% off on items with 20% or less discount

- Excluding all crossover collections, limited edition and consignments.

Shoes & Bags F25 Mirabell

指定正價鞋款9折 

- 優惠不適用於指定品牌及皮鞋護理用品。
- 優惠不可與VIP會員優惠及其他優惠同時使用。
- 優惠不適用於聯乘系列、公價貨品及指定貨品。  

10% off on selected regular-priced items

- Offer is not applicable to designated brands and leather shoes care items.
- Offer is not applicable to VIP offers and others promotion.
- Offer is not applicable to crossover collection, fixed-priced and selected items.

Shoes & Bags F26 Crocs

正價鞋履九折優惠
特價貨品額外九五折 (五折以下款式除外)

- 正價鞋履即享9折優惠。
- 特價貨品額外九五折 (五折以下款式除外)。
- 優惠並不適用於任何特選貨品包括公價貨品及 Jibbitz 鞋飾。
- 不可與其他優惠同時使用。
- 優惠不可兌換現金、等值折扣或其他形式之找贖。
- 以此優惠購買的產品，恕不接受退款或換貨。
- 太古資源有限公司保留更改其條款及細則之㇐切權利。
- 如有任何爭議，太古資源有限公司將保留最終決定權。

Enjoy 10% off on regular priced footwear.
Extra 5% off on discounted items no more than 50% off   

- Enjoy 10% off on regular priced footwear.
- Extra 5% off on discounted items no more than 50% off.
- This discount is not applicable to fixed price items and Jibbitz Charms. 
- This discount cannot be used in conjunction with other promotions.
- This discount cannot be exchanged for cash, the same discount or other denomination.
- No exchange or refund on items purchased with this discount.
- Swire Resources Limited reserves the right to amend these terms and conditions at any time without prior notice.
- In case of any dispute, the decision of Swire Resources Limited shall be final.

Asian Flavours F27 Sen-ryo
逢星期㇐至星期五(公眾假期除)，可於千両德福廣場分店堂食惠顧可享9折優惠。

- 只適用於堂食，外賣不適用。堂食另加㇐服務費。
- 此優惠可與千両卡及累計卡同時使用，但全單消費金額將不獲千両積分。

From Monday to Friday (except Public Holiday), enjoiy 10% off on dine in consumption at 
Sen-ryo Telford

- Applicable for dine-in only. 10% service charge is incurred in dine-in consumption and based on the original orice.
- Sen-ro Points can be used but will not be awarded for whole trancsaction.

Western Delicacy P8 sidewalk

於星期㇐至五堂食午市正價套餐、晚市正價套餐及主餐牌正價食品可享88 折  

1) 優惠只限德福商戶之茜廊餐廳，請於點菜時出示有效之職員證正本
予服務員。
2) 優惠不適用於公眾假期及前夕、節日及前夕、2024年2月14日
3) 優惠只適用於午市正價套餐、晚市正價餐牌及主餐牌正價食品
4) 優惠不適用於指定/ 推廣/ 節慶之項目及套餐
5) 另收原價加㇐服務費
6) 優惠不可與其他折扣/推廣優惠/折扣券或現金券同時使用
7) 此優惠不可兌換現金或作現金找贖
8) 如有任何爭議，餐廳保留最終決定權利

Enjoy 12% OFF when dine-in for a-la-carte menu/ regular-priced lunch menu / regular-priced dinner menu during lunch/dinner time

1) Offer is only applicable to Sidewalk Café (Kowloon Bay Telford Plaza); Please present the original copy of staff card before ordering
2) The offer is not applicable on public holidays and eves, festive days and eves, and also specific dates such as 14 February 2024
3) The offer is only applicable to regular-priced lunch menu, regular-priced dinner menu & a-la-carte regular-priced item
4) The offer is not applicable to the designated/ promotion/ festive menus
5) 10% service charge of original price is applied
6) This offer cannot be used in conjunction with any coupons, offers or discount privileges 
7) This offer cannot be redeemed for or refunded in cash
8) The restaurant reserves the ultimate right on the use of offers

Page 4 of 8



MTR商場優惠卡持有人及 以下機構員工:
MTR Malls Privilege Card Holders and the following organizations:

A. 港鐵公司 
     MTR Corporation
B. 恒生銀行 
     Hang Seng Bank
C. 香港迪士尼樂園  
     Hong Kong Disneyland
D. 香港紫荊書院
    HONG KONG BLUEBELL  COLLEGE
E. 香港大學專業進修學院  
     HKU SPACE  
F. 香港中華基督教青年會 
     Chinese YMCA of Hong Kong
G. 馬士基集團香港有限公司 
     Maersk Hong Kong Limited

H. 其士集團  
   Chevalier Group
I. 電訊盈科 
    PCCW
J. 中國建設銀行 (亞洲) 
     China Construction Bank(Asia)
K. 港鐵學院
     MTR Academy
L. 新家園協會
    NEW HOME ASSOCIATION
M. MTR分會員
     MTR Points Members

共同條款細則:
Generic Terms & Conditions:

此優惠只適用於德福廣場商店
 This offer can be used at Telford Plaza shop only
此優惠不得兌換現金、現金券或其他貨品及不設退款
 This offer cannot be exchanged for cash, gift or cash vouchers or other merchandise and is non-refundable 
此優惠不可與其他優惠項目同時使用 
This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers /coupons
購物前請出示有效職員証/優惠卡/學生証/會員証，方可享有以上優惠，影印本無效 
Please present the valid staff card / privilege card / student card / membership card before payment, photocopy is not acceptable
參與商戶有權更改其所提供優惠的使用條款及細則而不作另行通知
 Participating merchants reserve the right to change the Terms and Conditions without prior notice
如有任何爭議，參與商戶保留行使此優惠之最終決定權 
In case of any dispute, the matters are subjected to the final decision of the Participating merchants

德福廣場商戶團體消費優惠計劃 (二零二四年㇐月㇐日至十二月三十㇐日)
Telford Plaza Special offer for Privilege Program (1 Jan - 31 Dec 2024)     

** 請於享用優惠前出示有效證明文件　
Please present a valid privilege card before enjoying the offers
* 我們提供以下優惠予以下團體及持卡人
We offer special shopping privilege to the folowing orgainzations and card holders:                     

Chinese Cuisine P8A E.C. Eatery

於星期㇐至五惠顧堂食午市正價套餐、晚市正價餐牌及主餐牌正價食品可享88折

1) 優惠只限德福廣場之小城知味; 請於點菜時出示有效之職員證正本予服務員
2) 優惠不適用於公眾假期及前夕、節日及前夕、2024 年2月14日
3) 優惠只適用於午市正價套餐、晚市正價餐牌及主餐牌正價食品
4) 優惠不適用於指定/ 推廣/ 節慶之項目及套餐
5) 另收原價加㇐服務費
6) 優惠不可與其他折扣/推廣優惠/折扣券或現金券同時使用
7) 此優惠不可兌換現金或作現金找贖
8) 如有任何爭議，餐廳保留最終決定權利

Enjoy 12% OFF when dine-in for a-la-carte menu/ regular-priced lunch menu / regular-priced dinner menu during lunch/dinner time

1) Offer is only applicable to EC Eatery (Kowloon Bay Telford Plaza); Please present the original copy of staff card before ordering
2) The offer is not applicable on public holidays and eves, festive days and eves, and also specific dates such as 14 February 2024
3) The offer is only applicable to regular-priced lunch menu, regular-priced dinner menu & a-la-carte regular-priced item
4) The offer is not applicable to the designated/ promotion/ festive menus
5) 10% service charge of original price is applied
6) This offer cannot be used in conjunction with any coupons, offers or discount privileges 
7) This offer cannot be redeemed for or refunded in cash
8) The restaurant reserves the ultimate right on the use of offers

Asian Flavours P8A Khap and Ka

於星期㇐至五惠顧堂食午市正價套餐、晚市正價餐牌及主餐牌正價食品可享88折

1) 優惠只限德福廣場之泰廚房子; 請於點菜時出示有效之職員證正本予服務員
2) 優惠不適用於公眾假期及前夕、節日及前夕、2024 年2月14日
3) 優惠只適用於午市正價套餐、晚市正價餐牌及主餐牌正價食品
4) 優惠不適用於指定/ 推廣/ 節慶之項目及套餐
5) 另收原價加㇐服務費
6) 優惠不可與其他折扣/推廣優惠/折扣券或現金券同時使用
7) 此優惠不可兌換現金或作現金找贖
8) 如有任何爭議，餐廳保留最終決定權利

Enjoy 12% OFF when dine-in for a-la-carte menu/ regular-priced lunch menu / regular-priced dinner menu during lunch/dinner time

1) Offer is only applicable to Khap & Ka (Kowloon Bay Telford Plaza); Please present the original copy of staff card before ordering
2) The offer is not applicable on public holidays and eves, festive days and eves, and also specific dates such as 14 February 2024
3) The offer is only applicable to regular-priced lunch menu, regular-priced dinner menu & a-la-carte regular-priced item
4) The offer is not applicable to the designated/ promotion/ festive menus
5) 10% service charge of original price is applied
6) This offer cannot be used in conjunction with any coupons, offers or discount privileges 
7) This offer cannot be redeemed for or refunded in cash
8) The restaurant reserves the ultimate right on the use of offers

Asian Flavours P23 Figaro
出示職員卡可獲5%全單折扣優惠

-星期日及公眾假期不能享用。

5 % off upon presenting staff card

- Not applicatble in public holiday & Sunday.

Watch & Jewellery P37-38 Chow Tai Fook

凡購買㇐口價珠寶鑲嵌類首飾單件滿 $5,000，可獲贈精美禮品㇠件。

1.  贈品數量有限，送完即止。
2. 此優惠適用於九龍灣分行。
3. 此優惠有效日期由2024年1月1日至2024年12月31日
4. 此優惠可以與其他優惠同時使用
5. 此優惠不適用於企業禮品客訂及其他客訂貨品
6. 周大福珠寶金行有限公司保留隨時更改、取消有關條款及活動之權利，
無須另行通知。如有任何爭議，周大福珠寶金行有限公司保留最終決定權。

Upon purchase of $5,000 on a single item of fixed-price Gem-set Jewellery, customers are eligible to get the Complimenraty Gift.

1. Giveaway is limited and available only while stocks last.
2. This offer is applicable to Kwoloon Bya Branch.
3. This offer is valid from 1 Jan 2024 to 31 Dec 2024.
4. This offer can be used in conjunction with other promtion offers.
5. This offer cannot be used in connection with the purchase of Corporation gifts orders and other customer orders.
6. Chow Tai Fook Jewellery Co. Ltd. reserves the right to amend and cancel any of these terms and conditions and any related promotions at 
any times without further notice.  In case of any dispute hereunder, the decision of Chow Tai Fook Jewellery Co. Ltd. shall be final and binding.

Sports 302-304 Skechers
出示有關優惠卡享正價貨品九折優惠

- 此優惠不適用於特價產品、襪及鞋履護理產品。

Enjoy 10% off  on regular-priced item by presenting the privilege card.

- This offer is not applicable to discounted items, socks or shoe care items.

Sports 305-307 Sportshouse

購買正價貨品可享9折優惠

- 此優惠不適用於襪類、球拍類，指定品牌，優惠停用之產品及合作
專櫃，詳情請向店員查詢。

Enjoy a 10% discount on regular-priced items.

- Not applicable to socks, racket/paddle items, specific brands, non-discounted items and concession counters. Please ask our staffs for details.

Fashion 314 Kate

購買任何正價貨品可享八折優惠

- 不可與其他優惠同時使用。
- 八折優惠以正價計算。

20% off on regular-priced items

- Offer cannot be used in conjunction with other promotion.
- 20% off discounts are on regular price.

Beauty 320-321 SOFINA 凡購買SOFINA產品(工具除外)，可享$50現金折扣優惠 Enjoy $50 discount upon purchase of SOFINA products (except tools)
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MTR商場優惠卡持有人及 以下機構員工:
MTR Malls Privilege Card Holders and the following organizations:

A. 港鐵公司 
     MTR Corporation
B. 恒生銀行 
     Hang Seng Bank
C. 香港迪士尼樂園  
     Hong Kong Disneyland
D. 香港紫荊書院
    HONG KONG BLUEBELL  COLLEGE
E. 香港大學專業進修學院  
     HKU SPACE  
F. 香港中華基督教青年會 
     Chinese YMCA of Hong Kong
G. 馬士基集團香港有限公司 
     Maersk Hong Kong Limited

H. 其士集團  
   Chevalier Group
I. 電訊盈科 
    PCCW
J. 中國建設銀行 (亞洲) 
     China Construction Bank(Asia)
K. 港鐵學院
     MTR Academy
L. 新家園協會
    NEW HOME ASSOCIATION
M. MTR分會員
     MTR Points Members

共同條款細則:
Generic Terms & Conditions:

此優惠只適用於德福廣場商店
 This offer can be used at Telford Plaza shop only
此優惠不得兌換現金、現金券或其他貨品及不設退款
 This offer cannot be exchanged for cash, gift or cash vouchers or other merchandise and is non-refundable 
此優惠不可與其他優惠項目同時使用 
This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers /coupons
購物前請出示有效職員証/優惠卡/學生証/會員証，方可享有以上優惠，影印本無效 
Please present the valid staff card / privilege card / student card / membership card before payment, photocopy is not acceptable
參與商戶有權更改其所提供優惠的使用條款及細則而不作另行通知
 Participating merchants reserve the right to change the Terms and Conditions without prior notice
如有任何爭議，參與商戶保留行使此優惠之最終決定權 
In case of any dispute, the matters are subjected to the final decision of the Participating merchants

德福廣場商戶團體消費優惠計劃 (二零二四年㇐月㇐日至十二月三十㇐日)
Telford Plaza Special offer for Privilege Program (1 Jan - 31 Dec 2024)     

** 請於享用優惠前出示有效證明文件　
Please present a valid privilege card before enjoying the offers
* 我們提供以下優惠予以下團體及持卡人
We offer special shopping privilege to the folowing orgainzations and card holders:                     

Beauty 323-324 AVEDA

尊享專業頭皮影像分析服務，完成服務後可獲贈 頭髮護理體驗裝㇠份。

- 每人只享用此優惠㇠次。 
- 免費禮品數量有限，送完即止。  
- 如有任何爭議，俊思集團將保留最終決定權。

A complimentary hair & scalp check and receive hair care experience kit upon service Completion

- Once per customer.  
- Free gifts while stock lasts. 
- In the case of any dispute, the decision of Imaginex Group shall be final.

Confectionary 330 Okashi Galleria by 零食物語

凡購物滿HK$150即可獲9折優惠。

 1.優惠有效期：2024年1月1日至12月31日。
 2.此優惠只適用於德福分店。
 3.付款時請出示有效之住戶證或員工證。
 4.推廣不可與VIP咭、「零食蜜蜜印」、超特價及其他優惠同時使用。
 5.推廣不適用於購買禮券、優惠組合（如買㇐送㇐，HK$10/3件等）及換購貨。
 6.如有任何爭議，「零食物語」保留最終決定權。

Enjoy 10% off upon purchase of HK$150 or above

 1.Offer valid from 1 Jan to 31 Dec 2024. 
 2.Valid at Telford Plaza only.
 3.Please present valid resident card or staff card upon purchase.
 4.This offer cannot be used in conjunction with VIP card, “OkashiLand Stamp” offers, special price and other promotional offers.
 5.This offer is not applicable to purchase of gift vouchers, combo price items (eg. “Buy 1 get 1 free”, HK$10 for 3 products, etc.) and 

redeemable items.
 6.In case of disputes, the decision of Okashi Land shall be final.

Beauty 331 Canvas

凡購買正價產品滿HK$800，可免費獲贈指定護膚產品旅行裝10ml㇐支 
（價值高達HK$180）。

1. 每人限享優惠㇐次。
2. 數量有限，送完即止。
3. CANVAS有權以其他貨品代替既定禮品而毋須另行通知。
4. 如有任何爭議，CANVAS Beauty International Limited 保留最終決定權。

Receive a complimentary travel-size bottle of 10ml for a designated product, upon spending HK$800 net or above on regular-priced items. 
(Valued up to HK$180)

1. Each customer can enjoy the offer once only.
2. Available while stocks last.
3. CANVAS reserves the right to offer an alternative gift as replacement withour prior notice.
4. In case of any dispute, CANVAS Beauty International Limited reserves the right of final deceasion.

Gifts, Books & Stationery 334 IROIRO
購買正價貨品滿$600，可享95折及會籍1年。

- 此優惠只適用於指定貨品。

5% off and 1-year membership upon spending of HK$600 on regular-priced items.

- This offer is applicable to selected items only.

Health Products & Personal Care 340 Vita Green

1. 以優惠價 HK$19 購買和田竹酢保健貼(2片裝)
2. 如成為維特健靈新會員，更可額外獲得$50禮券㇠張。
(消費滿$499，即可使用。五色靈芝、滋寶奇珍除外)

1. 結帳前必須出示有效MTR商場優惠卡，影印本無效。
2. 只適用於維特健靈德福專門店。
3. 如有任何爭議，維特健靈將保留最終決定權。

1. To enjoy special price of $19 upon purchase of WATON ChiKu Saku Tapo (2pcs/pack)
2. Become a new Vita Green member, can get an additional $50 coupon. (Purchase $499 or above, can use.)

1. Please present a valid MTR Malls Privilege card before enjoying the offer, photocopies are not accepted.
2. This offer is only applicable at Vita Green Telford Plaza Shop.
3. In case of any disputes, the decision of Vita Green shaal be final.

Beauty 343 Apivita

1)正價產品2件9折 + 送HK$50優惠券*
2) 新會員任何購物送面膜1包

- 禮品數量有限，送完即止
- 請於領取禮品時登記為 APIVITA 會員
*購買正價產品滿 HK$350 可減 HK$50 

1)10% off for 2 regular-priced items + receive a HK$50 cash coupon. *
2) For new registered member, receive free selected mask upon any purchase. 

- Free gifts while stock lasts. 
 - Please register as APIVITA member upon gift redemption.
 * Get HK$50 off upon purchase of regular priced products over HK$350.

Gifts, Books & Stationery 408 Brick House & Sweety Eyes by CL Mall
正價產品享9折優惠。

- 此優惠只適用於正價產品

Enjoy 10% discount off on full-priced item

- This offer only can use on full-priced item.

Asian Flavours 413-414 Tamago-EN 惠顧正價食品及飲品，可享9折優惠。 Enjoy 10% discount on every regular price item.
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MTR商場優惠卡持有人及 以下機構員工:
MTR Malls Privilege Card Holders and the following organizations:

A. 港鐵公司 
     MTR Corporation
B. 恒生銀行 
     Hang Seng Bank
C. 香港迪士尼樂園  
     Hong Kong Disneyland
D. 香港紫荊書院
    HONG KONG BLUEBELL  COLLEGE
E. 香港大學專業進修學院  
     HKU SPACE  
F. 香港中華基督教青年會 
     Chinese YMCA of Hong Kong
G. 馬士基集團香港有限公司 
     Maersk Hong Kong Limited

H. 其士集團  
   Chevalier Group
I. 電訊盈科 
    PCCW
J. 中國建設銀行 (亞洲) 
     China Construction Bank(Asia)
K. 港鐵學院
     MTR Academy
L. 新家園協會
    NEW HOME ASSOCIATION
M. MTR分會員
     MTR Points Members

共同條款細則:
Generic Terms & Conditions:

此優惠只適用於德福廣場商店
 This offer can be used at Telford Plaza shop only
此優惠不得兌換現金、現金券或其他貨品及不設退款
 This offer cannot be exchanged for cash, gift or cash vouchers or other merchandise and is non-refundable 
此優惠不可與其他優惠項目同時使用 
This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers /coupons
購物前請出示有效職員証/優惠卡/學生証/會員証，方可享有以上優惠，影印本無效 
Please present the valid staff card / privilege card / student card / membership card before payment, photocopy is not acceptable
參與商戶有權更改其所提供優惠的使用條款及細則而不作另行通知
 Participating merchants reserve the right to change the Terms and Conditions without prior notice
如有任何爭議，參與商戶保留行使此優惠之最終決定權 
In case of any dispute, the matters are subjected to the final decision of the Participating merchants

德福廣場商戶團體消費優惠計劃 (二零二四年㇐月㇐日至十二月三十㇐日)
Telford Plaza Special offer for Privilege Program (1 Jan - 31 Dec 2024)     

** 請於享用優惠前出示有效證明文件　
Please present a valid privilege card before enjoying the offers
* 我們提供以下優惠予以下團體及持卡人
We offer special shopping privilege to the folowing orgainzations and card holders:                     

Health Products & Personal Care 427 Hair King

買滿$1000即減$100，如此類推。（指定產品除外）

1. 除另有指明外，『德福廣場 – 商戶團體消費優惠計劃 2024』的推廣期適用於 2024 
年 1 月 1 日至 12 月 31 日(包括首尾兩日)。
2. 本推廣適用於合資格用戶，購物前請出示有效職員証/優惠卡/學生証/會員証
，方可享有推廣之優惠，影印本及非MTR商場優惠卡持有人本人均無效。
3. 推廣期內，合資格用戶於 Hair King髮記 德福廣場 
購買正價產品滿$1000即減$100，如此類推。（指定產品除外）
4. 推廣期間內，本公司保留行使此優惠之最終決定權。
5. 所有產品貨品出門恕不退換。
6. 如有任何爭議，參與商戶保留行使此優惠之最終決定權。
7. 優惠不可兌換現金／服務、其他商品或折扣。
8. 此優惠不可與其他優惠項目同時使用。
9. 參與商戶有權更改其所提供優惠的使用條款及細則而不作另行通知。

For every purchase of HK$1000, receive a HK$100 discount. The same discount applies for every additional $1000 spent. (Excluding specified 
items)

1. Unless otherwise specified, the promotion period of “Telford Plaza – Special Privilege Program 2024” is applicable from 1 January to 31 
December 2024 (both dates inclusive).
2. This promotion is applicable to eligible users, please present the valid staff card/promotion card/student card/membership card before 
purchase in order to enjoy the promotional offer, photocopies and non-MTR mall promotion card holders are not applicable to this offer.
3. During the promotion period, eligible customers can enjoy $100 off upon purchase of regular-priced products of $1,000 or above at Hair King 
Telford Plaza, and so on. (Except for selected products)
4. During the promotion period, the Company reserves the right of final decision to honor the offer.
5. All products are non-refundable and non-exchangeable upon check-out.
6. In case of any dispute, the matters are subjected to the final decision of Hair King.
7. This offer cannot be exchanged for cash, gift or cash vouchers or other merchandise and is non-refundable.
8. This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers /coupons.
9. Participating merchants reserve the right to change the Terms and Conditions without prior notice.

Watch & Jewellery 428 Hoshino Jewelry Kan 全場商品 10% Off，凡消費折後滿 HKD 500，即贈星野 HKD 100 現金券 All products are 10% off, and you will receive a free Hoshino HKD 100 cash coupon when you spend HKD 500 or more after the discount.  

Services 502C SALON TIC

美髮及美甲服務可享有8折優惠

條款及細則:
- 優惠只限非指定髮型師/ 電染師/ 美甲師。
- 必須電話預約並清楚說明享用此優惠。
- 不包括淨洗吹、指甲重做、塗甲油或啫喱甲修補。
- 不可與其他優惠及折扣同時使用。
- 如有任何爭議，IL COLPO GROUP保留最終使用決定權。

20% off hair & nail services

Terms & Conditions:
- This offer is only applicable to non-designated stylists/ technicians/ manicurists.
- Advance booking is required; usage of this offer must be indicated when making a reservation.
- This offer does not include shampoo & bow-dry services, nail re-do, re-varnish or refill of gel nails.
- This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers or discount.
- In any case of dispute, the decision of IL COLPO GROUP shall be final.

Health Products & Personal Care 509 Wellsoon Chinese Medicine Clinic
診金、藥費、單次針灸治療9折優惠。

- 此優惠不可與其他優惠、電子優惠券或電子預付券同時使用。

10% discount on consultation fee, medication, single acupuncture treatment.

- This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers/coupon or prepaid voucher.

Health Products & Personal Care 527 Wai Yuen Tong

購買中成藥可享9折( 指定推廣產品除外)

1. 優惠不適用於中醫診症、配劑及治療服務。
2. 優惠不可與會員優惠及其他推廣優惠同時使用。
3. 優惠不適用於任何展銷會場。
4. 如有任何爭議，位元堂(零售)有限公司保留最終決定權。

10% off on proprietary Chinese medicine (except selected promotion items)

1. The offer is not applicable to Chinese medicine diagnosis, medicine dispensing and treatment services.
2. The offer cannot be used in conjunction with member discount or with any other promotion. 
3. The offer is not applicable to any exhibition/trade fair. 
4. In case of dispute, the decision of Wai Yuen Tong (Retail) Ltd. shall be final.

Chinese Cuisine 603 Modern China Restaurant

凡惠顧任何菜式，可享九折優惠

1. 只適用於德福店。
2. 只適用於主餐牌堂食。
3. 必須以電子貨幣結賬方可享有優惠。 
4. 不適用於星期五、六、日、公眾假期及下午茶時段。
5. 不適用於餐廳指定之日子 (農曆年廿八、廿九、三十(7-9/2/2024)、
中秋節(17/9/2024)及冬至( 21/12/2024)。
6. 不適用於外賣、特別推廣菜單、節日食品、推廣菜式、套餐及自訂
套餐。
7. 不適用於茶水巾芥、餐前小食、加㇐服務費、開瓶費及切餅費。
8. 不可與其他折扣、推廣優惠、現金券及優惠券同時使用。
9. 結賬前必須出示有效職員証 / 會員証 / 住戶証。
10. 如有任何爭議，金滿庭保留行使此優惠之最終決定權。
11. 此條款及細則的英文版本與中文版本如有歧異，㇐概以中文版本為準。

Enjoy 10% discount upon any dine-in consumption.

1. This offer is only applicable at Telford Plaza II shop.
2. Valid for dine-in consumption on a la carte orders.  
3. To entitle the discount offer, the bill must be settled by electronic payment. 
4. Cannot be used on Fridays, Saturdays, Sundays, Public Holidays and afternoon tea session. 
5. Not applicable on specified dates as designated by the restaurant. (Lunar New Year's Day (7-9 FEB 2024),  day of Mid-Autumn Festival(17 
SEPT 2024) & Winter Solstice Festival (21 DEC 2024).
6. Not applicable to takeaways, special promotion menu, festive items, promotion dishes, set menus & customized menus. 
7. Not applicable to cover charge, snacks, appetizers, service charge, corkage fee and cake cutting charge. 
8. This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/offers/ coupons.
9. Please present a valid Staff card / privilege card / resident card before enjoying the offers. Photocopy is not acceptable.
10. Modern China Restaurant reserves the right to exercise this offer should there be any disputes.
11. In case of any inconsistency between the English version and the Chinese version, the Chinese version shall prevail.
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MTR商場優惠卡持有人及 以下機構員工:
MTR Malls Privilege Card Holders and the following organizations:

A. 港鐵公司 
     MTR Corporation
B. 恒生銀行 
     Hang Seng Bank
C. 香港迪士尼樂園  
     Hong Kong Disneyland
D. 香港紫荊書院
    HONG KONG BLUEBELL  COLLEGE
E. 香港大學專業進修學院  
     HKU SPACE  
F. 香港中華基督教青年會 
     Chinese YMCA of Hong Kong
G. 馬士基集團香港有限公司 
     Maersk Hong Kong Limited

H. 其士集團  
   Chevalier Group
I. 電訊盈科 
    PCCW
J. 中國建設銀行 (亞洲) 
     China Construction Bank(Asia)
K. 港鐵學院
     MTR Academy
L. 新家園協會
    NEW HOME ASSOCIATION
M. MTR分會員
     MTR Points Members

共同條款細則:
Generic Terms & Conditions:

此優惠只適用於德福廣場商店
 This offer can be used at Telford Plaza shop only
此優惠不得兌換現金、現金券或其他貨品及不設退款
 This offer cannot be exchanged for cash, gift or cash vouchers or other merchandise and is non-refundable 
此優惠不可與其他優惠項目同時使用 
This offer cannot be used in conjunction with any other promotions/ offers /coupons
購物前請出示有效職員証/優惠卡/學生証/會員証，方可享有以上優惠，影印本無效 
Please present the valid staff card / privilege card / student card / membership card before payment, photocopy is not acceptable
參與商戶有權更改其所提供優惠的使用條款及細則而不作另行通知
 Participating merchants reserve the right to change the Terms and Conditions without prior notice
如有任何爭議，參與商戶保留行使此優惠之最終決定權 
In case of any dispute, the matters are subjected to the final decision of the Participating merchants

德福廣場商戶團體消費優惠計劃 (二零二四年㇐月㇐日至十二月三十㇐日)
Telford Plaza Special offer for Privilege Program (1 Jan - 31 Dec 2024)     

** 請於享用優惠前出示有效證明文件　
Please present a valid privilege card before enjoying the offers
* 我們提供以下優惠予以下團體及持卡人
We offer special shopping privilege to the folowing orgainzations and card holders:                     

Household 604-605 AIRLAND

購買指定正價貨品 8 折。

– 優惠不可與其他優惠同時使用。
– 如有任何爭議，雅蘭集團有限公司保留最終決定權。

20% off selected regular priced items.

–The offer cannot be used in conjunction with other promotion offer.
– In case of any disputes, Airland Holding Company Limited reserves the right of final decision.

Household 609 Natural Home 貨品額外9折優惠 Extra 10% off

Services 617 Fotomax 4R沖印及過膠九折 10% off on 4R printing and laminating 

Health Products & Personal Care 620 Meka
購買任何產品，即享免費髮質分析。

- 每人每日可享優惠㇠次。

A Complimentary Hair analysis upon any purchase 

- The offer can be redeemed once per day.

Household 621 EMMAS DENTONS
指定產品額外95折

- 優惠不適用於5折或以下産品。

Extra 5% off designated items

- offer is not appliable to 50% off or above items.

Household 622 Suzuran Bed 所有正價貨品95折優惠。 5% off for all regular priced items.

Cafes & Fast Food Kiosk No 1 BLA BLA BLACK SHEEP
餐飲及指定商品9折優惠。

- 此優惠不適用於購買禮品咭、禮券、指定商品、活動、咖啡工作坊及課程。

10% off on food and beverage and selected merchandise.

- Offer  is not applicable on purchase of any gift card, voucher, designated products, events, coffee workshop/ course.
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